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Advies MAR Reactie college Aanpassing in Nota 
Minimaregelingen 

Verwerking 

In de nota 
minimaregelingen 
geeft u bij 
verschillende 
regelingen aan dat er 
jaarlijks 
steekproefsgewijs 
gecontroleerd gaat 
worden. Dit geeft de 
inwoners nog steeds 
geen vertrouwen dat 
ze niet moeten 
terugbetalen als er 
ergens een foutje is 
ingeslopen. Als de 
inwoners met 
vertrouwen het geld, 
dat ze via 
een regeling krijgen, 
willen uitgeven, zou 
er een garantie 
moeten zijn dat zij 
dit nooit moeten 
terugbetalen. 
Advies 1: De MAR 
adviseert om bij elke 
regeling de 
aanvrager vooraf te 
garanderen dat een 
uitgekeerd 
bedrag nooit 
teruggevorderd zal 
worden. Hooguit 
wordt een uitkering 
stopgezet. 

Het college deelt de 
opvatting van de 
MAR dat een ge-
maakt foutje niet 
moet leiden tot auto-
matisch moeten te-
rugbetalen. 
In de uitvoering zal 
bij het vermoeden 
van een onjuist-
heid/fout met de in-
woner contact opge-
nomen worden om 
te bespreken of er 
per ongeluk wellicht 
een foutje gemaakt 
is. 
Wanneer door de 
fout er geen recht op 
de regeling ontstaat 
dan zal met de inwo-
ners besproken wor-
den wat in de nieuw 
ontstane situatie de 
best passende oplos-
sing is. Het college 
kan geen garanties 
geven dat er nooit 
terugbetaald hoeft te 
worden. In de uit-
voering wordt de 
menselijk maat toe-
gepast. 
Bij bewuste fraude 
zal het college wel de 
verstrekte voorzie-
ning gaan terugvor-
deren. De gemeente 
Apeldoorn voert de 
inkomenstoets voor 
de gemeente 

Ja De steekproefsge-
wijze controle is de 
Nota Minimarege-
lingen 2025 – 2028 
vervallen 



Brummen uit en 
hierbij werkt de ge-
meente Apeldoorn 
samen met het in-
lichtingenbureau. 
Via het inlichtingen-
bureau ontvangt de 
uitvoering in Apel-
doorn signalen van 
mogelijke fraude. 
Voorbeeld: inwoner 
heeft meerdere in-
komstenbronnen 
(werk en een uitke-
ring) die niet gemeld 
zijn. De eerder opge-
nomen steekproefs-
gewijze controle is 
daardoor overbodig. 
 

De MAR waardeert 
het zeer dat u voor 
het eerst concrete 
inkomensbedragen 
noemt in uw nota. In 
het 
verleden werden 
alleen maar 
percentages ten 
opzichte van het 
sociaal minimum 
genoemd. Dit was 
voor de 
doelgroep 
onbegrijpelijk. Nu 
kunnen mensen 
gewoon hun 
inkomen vergelijken 
met de door u 
genoemde 
bedragen. De MAR 
vindt dit echt 
drempelverlagend! 
De MAR gaat ervan 
uit dat bij grensge-
vallen er vanuit het 
klantperspectief ge-
keken wordt naar de 

In de uitvoering van 
het minimabeleid zal 
de menselijke maat 
gehanteerd worden. 
Geringe afrondings-
verschillen zullen 
niet gaan leiden tot 
het onredelijk afwij-
zen van een aan-
vraag. Omdat het col-
lege verantwoorde-
lijk is voor de recht-
matigheid van de uit-
voering minimabe-
leid en de minimare-
gelingen is het wel 
gehouden aan de in-
komensgrenzen van 
het minimabeleid. 

Nee  



mogelijkheden om te 
ondersteunen. 
Ook de invoering van 
een pas ziet de MAR 
niet alleen als meer 
keuzevrijheid, maar 
zeker ook als 
drempelverlagend. 

Het college deelt 
deze analyse van de 
MAR. 

Nee  

De invoering van de 
fietsregeling heeft u 
afhankelijk gemaakt 
van twee voorwaar-
den. Ten eerste of er 
een 
sociale werkplaats is 
die de fietsen kan op-
knappen (en onder-
houden?) en ten 
tweede de beschik-
baarheid 
van voldoende fiet-
sen. Hierdoor is het 
niet duidelijk of deze 
regeling daadwerke-
lijk ingevoerd kan 
worden. 
Vorige week kwam 
het fietsdepot van de 
gemeente Amster-
dam in het nieuws. 
Het fietsdepot van de 
gemeente Amster-
dam heeft veel te 
veel fietsen (meer 
dan 50.000) staan, 
die niet worden op-
gehaald. 
Wellicht dat hier vol-
doende fietsen voor 
de gemeente Brum-
men te verkrijgen 
zijn? 
Advies 5: De MAR ad-
viseert de gemeente 
contact op te nemen 
met het fietsdepot 
van de gemeente 
Amsterdam om de 
mogelijkheden te 

Het college wil de 
fietsregeling gaan in-
voeren en heeft er 
alle vertrouwen in 
dat dit ook gaat luk-
ken. 
 
Het advies om met 
het fietsdepot in Am-
sterdam contact te 
gaan opnemen ne-
men wij graag over. 
Wij danken de MAR 
voor deze tip en het 
advies. 
Omdat er in grote re-
giogemeenten ook 
fietsdepots zijn, gaan 
wij ook hun benade-
ren 

Ja De voorwaarden 
voor invoering van 
de fietsregeling zijn 
uit de Nota Minima-
regelingen 2025 – 
2028 verwijderd. 
Bij de fietsregeling 
is toegevoegd dat 
wij fietsdepots gaan 
benaderen  



onderzoeken of daar 
voldoende fietsen 
voor de fietsregeling 
te 
verkrijgen zijn 
U gaat onderzoeken 
of de vergoeding ou-
derbijdrage vervan-
gen kan worden voor 
een subsidie voor de 
basisscholen. Hier-
door zouden ouders 
zelf geen vergoeding 
meer hoeven aan te 
vragen. De MAR kan 
zich vinden in deze 
subsidie voor basis-
scholen ter vervan-
ging van de vergoe-
ding ouderbijdrage. 
Dit kan ook echt 
drempelverlagend 
werken. Echter, kin-
deren zijn leerplich-
tig tot het jaar 
waarin zij 16 wor-
den. Met een subsi-
die voor basisscho-
len binnen de ge-
meente Brummen, 
vallen alle kinderen 
die naar een voortge-
zette opleiding gaan 
buiten de vergoeding 
ouderbijdrage. 
De MAR begrijpt wel 
dat er geen voortge-
zet onderwijs is bin-
nen de gemeente en 
daarmee een subsi-
die die schoolgericht 
is, beperkt blijft tot 
de basisscholen. 
Maar dit is geen be-
nadering vanuit het 
klantperspectief, 
zoals die in de door-
braakmethode wordt 
voorgestaan. 

Het college heeft 
sympathie voor het 
advies van de MAR. 
Echter omdat de 
middelen Minimabe-
leid beperkt zijn 
moet het college 
keuzes maken. Het 
college maakt de 
keuze om ingaande 
01.09.2025 een sub-
sidieregeling in te 
gaan voeren.  

Nee  



Advies: De MAR ad-
viseert om de rege-
ling ‘vergoeding ou-
derbijdrage’ in stand 
te houden, maar dan 
voor leerlingen die 
het voortgezet on-
derwijs volgen bui-
ten de gemeente 
Brummen. 
De MAR 
onderschrijft het 
grote belang van het 
integraal 
armoedebeleid en de 
vertaling van het 
beleid naar 
de 
minimaregelingen. 
De MAR heeft het 
idee dat de 
uitvoering van deze 
nota’s ook echt 
drempelverlagend 
kan werken en 
daarmee meer 
mensen gebruik gaan 
maken van de 
verschillende 
regelingen. De MAR 
wordt 
graag op de hoogte 
gehouden van de 
ontwikkelingen 
hierin. 

Het college zal via 
het bestuurlijk over-
leg met de MAR op 
de hoogte houden 
van de ontwikkelin-
gen. Ook zullen me-
dewerkers van amb-
telijke organisatie u 
op de hoogte houden 
tijdens de reguliere 
overleggen met u. 

Nee  

 
 
 


